
Gemeenteraadslid Ward 
Vranken bij een van de masten.

Gemeenschapsdienst voor langdurig werkzoekenden (p. 2) Oplossing nodig voor verkeerssituatie in de Dreef (p. 3)

Beste dorpsgenoten

N-VA Buggenhout is 2022 goed 
gestart. Onze traditionele nieuw-
jaarsreceptie werd omwille van de 
coronapandemie vervangen door een 
nieuwjaarswandeling in Buggenhout 
bos. De sfeer was prima en de hapjes 
en drankjes werden door iedereen 
gesmaakt. De receptie werd boven-
dien opgeluisterd door de nieuwe 
dorpsdichter, Linda De Vlieger. 
Midden februari was ook onze valen-
tijnsactie een succes. Alle gelukskoek-
jes vlogen op korte tijd de deur uit.

Op 13 maart stonden de driejaarlijkse 
bestuursverkiezingen op het programma. 
Wie minstens drie maanden lid is, kon 
stemmen en zich kandidaat stellen 
als bestuurslid. Zo werken we steeds 
verder aan de uitbouw van onze 
N-VA-ploeg in Buggenhout. 
Gelukkig is er intussen eindelijk ook 
licht aan het einde van de corona-
tunnel: er kunnen opnieuw meer 
activiteiten plaatsvinden en het 
sociale leven in Buggenhout kan weer 
openbloeien. We nodigen u dan ook 
graag uit op volgende gelegenheden:

Thomas De Coster
Voorzitter

• ZONDAG 8 MEI: 
moederdagontbijt aan huis

• ZONDAG 10 JULI: 
11 juliviering en barbecue

N-VA wil belasting op masten 
en pylonen afbouwen

In onze (bos)gemeente staan 107 elektriciteitsmasten en pylonen. Sinds 1 januari 
2020 worden die masten door het gemeentebestuur belast aan een tarief van 
2.500 euro per mast. De belangrijkste reden voor die nieuwe belasting was het 
‘onesthetisch’ en ‘landschapsverstorende’ e� ect van de grote, verticale constructies.

De gemeentekas groeide daardoor in 2020 en 2021 aan met een slordige 267.500 euro 
per jaar. Ondertussen liet de Vlaamse Regering weten dat de grootste bezitter van 
de masten, Elia, de retributiekosten integraal doorrekent aan de consument via 
de netbeheertarieven. Voor een gemiddeld gezin van vier personen steeg de 
elektriciteitsfactuur daardoor met maar liefst 73 euro! 

Omdat de elektriciteitsfactuur voor Vlaamse gezinnen al bij de hoogste van Europa is, 
zijn die extra kosten een zware dobber. N-VA Buggenhout pleit voor de afbouw van de 
gemeentelijke retributie zodat de elektriciteitsfactuur opnieuw betaalbaar wordt.

N-VA-ontbijtactie

•  Wat? Heerlijk ontbijtpakket (aan huis geleverd of zelf af te halen)
•  Prijs? Volwassen 10 euro, kinderen 5 euro.
•  Wanneer? 8 mei
•  Inhoud van het pakket? Pistolet - koffi ekoek - beleg (kaas, hesp, confi tuur, 

choco, honing) – yoghurt – peperkoek - eitje – fruitsap.

Graag inschrijven voor 3 mei via ward.vranken@n-va.be

Buggenhout
buggenhout@n-va.be N-VA Buggenhoutwww.n-va.be/buggenhout
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Gemeenschapsdienst voor 
langdurig werkzoekenden eindelijk 
goedgekeurd
Hoewel bijna 80 procent van de actieve Vlamingen een job hee� , neemt de 
Vlaamse Regering maatregelen om dat percentage nog verder op te krikken.

Wanneer werkzoekenden meer dan twee jaar vruchteloos naar werk zoeken, 
zullen zij door de VDAB een werkplek toegewezen krijgen. Het betreft dan 
maatschappelijk relevante taken bij een lokaal bestuur, een vzw of een school. 
Voorbeelden van gemeenschapsdienst zijn onder meer administratief werk, 
ondersteuning bij evenementen, groendienst, personenvervoer of toezicht. 

Gemeenschapsdienst moet de werkzoekende soft skills, arbeidsattitudes en op-
bouw van arbeidsmarktritme bijbrengen. Als een werkzoekende die passende 
actie in zijn traject naar werk weigert, zal hij gesanctioneerd worden. De hoofd-
doelstelling blijft natuurlijk om werkzoekenden aan een vaste baan te helpen.

Met N-VA Buggenhout geloven 
we sterk in de activering van 
werkzoekenden via een verplichte 
gemeenschapsdienst. We rekenen 
op voldoende werkplekken in de 
publieke sector.

Onze nieuwjaarswandeling 
en valentijnsactie waren 

een schot in de roos!

Twee nieuwe 
gezichten in het 
Bijzonder Comité: 

TJARKO 
en LINSY

buggenhout@n-va.be
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Dringend oplossing nodig 
voor gevaarlijke verkeerssituatie 
in de Dreef
Wie weleens in de Dreef in Opstal komt, zal zeker gemerkt hebben dat 
de verkeerssituatie er bij momenten levensgevaarlijk is. Veel volwassenen 
en kinderen komen er sporten, maar de lange rij geparkeerde wagens en 
het tweerichtingsverkeer maken de smalle straat zeer onveilig voor voet-
gangers en fietsers.

De gemeenteraad keurde in december een parkeerverbod voor vracht-
wagens in de Dreef goed. Dat is een stap in de goede richting, maar 
nog steeds onvoldoende voor de N-VA. We moeten ervoor zorgen dat 
de sportclubs op een veilige manier bereikbaar zijn met de wagen én de 
fiets. Een eenrichtingsstraat kan daarbij een oplossing bieden.

N-VA-fractievoorzitter Wim Mommaers wil dringend maatregelen en 
agendeert het dossier alvast op de agenda van de verkeerscommissie.

Wist je dat?

  De N-VA maatregelen vraagt tegen de overlast door trillingen en geluidshinder in verschillende straten?

  De bouw van de brandweerkazerne ‘Paul Vincke’ na drie jaar eindelijk af is? We wensen het brandweerkorps veel geluk 
in hun nieuwe gebouw. 

  De oude brandweerkazerne en het stationsgebouw zullen worden afgebroken en plaats maken voor het Paul Van 
Malderenplein?

  Het Buggenhoutse en Lebbeekse politiereglement herwerkt worden qua vorm maar ook qua inhoud? Een maximale 
afstemming van beide reglementen is het doel.

  De begraafplaats Briel klimaatvriendelijk wordt ingericht met bomen, struiken, bloemen en extensieve grasperken? 
Samen met de stad Dendermonde wil Buggenhout er een parkgevoel creëren voor de komende decennia. Top!

  N-VA Buggenhout pleit voor een leefbare Mandekensstraat en een openbare vervoerslijn op de museumspoorlijn 52?

  Er in de hele gemeente verkeerstellingen hebben plaatsgevonden om het doorgaand vrachtverkeer in kaart te brengen?

  De N-VA voorstelde om een nieuwe asfaltlaag te leggen in de Vinkoorstraat?

  Jong N-VA Dender en Jonathan Goossens extra aandacht vragen voor het gebruik van lokale dialecten 
zoals het ‘Biggenaats’?

www.n-va.be/buggenhout
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Kerncentrales sluiten is 
vergissing van de eeuw

De Belgische kerncentrales waren in 2021 goed voor 
meer dan de helft van onze stroomproductie. Tegelijkertijd 
stoten ze amper CO2 uit. 

Het is onbegrijpelijk dat de federale regering onze goedkoopste 
en meest klimaatvriendelijke energiebron wil uitschakelen. 
Dat is de vergissing van de eeuw.

De N-VA kiest voor betrouwbare, betaalbare en duurzame energie.

Wij passen voor het paars-groene recept dat de kerncentrales wil sluiten, vervuilende 
gascentrales wil bijbouwen en onze energieprijzen afhankelijk zal maken van Rusland. 
De N-VA kiest voor een realistische energiemix waarin kernenergie een rol blijft spelen en 
waarbij onze energievoorziening betrouwbaar, betaalbaar en duurzaam blijft.
Nog vragen over kernenergie? U vindt de antwoorden op www.kernenergie.vlaanderen.
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Elektriciteitsproductie in 2021 CO2-uitstoot in 2021
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Bron: Elia en UNECE
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